
 
 

 

 

 

 

OBČINSKI SVET ׀ CONSIGLIO COMUNALE 

Jadranska cesta 66, p. p. 24 ׀ Strada dell’Adriatico 66, c. p. 24 

6280 Ankaran - Ancarano ׀ T: +386 (0)5 66 53 000 

E: info@obcina-ankaran.si ׀ www.obcina-ankaran.si 

DŠ: SI71620176 ׀ MŠ: 2482851000 

 

Z A P I S N I K  -  S C E N O S L E D  

 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v četrtek, 21. septembra 2023, ob 19. uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR NE 

4.   / 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  NE 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR NE 

9. VSA KATJA MEZEK NE 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA NE 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA NE 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN NE 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI DA 

 SKUPAJ 13 5 

 

Prisotni člani Občinskega sveta 

OA/župan: 

Župan: GREGOR STRMČNIK. 

Člani Občinskega sveta: 
BARBARA ŠVAGELJ 

ZVEZDAN RAŽMAN 
BARBARA RAIČIĆ 

ROBERT ZELENJAK 
mag. MARTINA ANGELINI 

 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  

 

KATJA MEZEK  
 

 

SARA VOŠINEK GAŠPAR  

mag. MAJA PRODAN JURIČ  
ALEKSANDER PAHOR 

dr. MARKO KUKANJA 

BREDA KRAŠNA 
mag. VLADIMIR PEGAN  

 
Ostali prisotni: 

 
odv. Irena Urbanc kot poročevalka, Jani Krstić kot pomoč pri 

delu Občinskega sveta, Nataša Mahne kot zapisničarka, 

mediji, občinstvo. 
 

 

Ugotovi se, da je prisotnih _5_ članov Občinskega sveta OA in da Občinski svet OA ni sklepčen. 

Župan sejo prekine.  
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8. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v torek, 3. oktobra 2023, ob 19. uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Skladno z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran (Uradni list št. 50/2015, 10/2022, 64/2023) 

ob odsotnosti župana po njegovem pooblastilu sejo vodi podžupanja Barbara Švagelj. Vsepovsod v nadaljevanju 

besedila se navedba »župan« nanaša na predsedujočo, t.j. podžupanjo 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR DA 

   / 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  DA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR DA 

9. VSA KATJA MEZEK DA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA DA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA DA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN DA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI NE 

 SKUPAJ 13 11 

 

 

Prisotni člani Občinskega sveta OA: BARBARA ŠVAGELJ 

ZVEZDAN RAŽMAN 

BARBARA RAIČIĆ 
ROBERT ZELENJAK  

SARA VOŠINEK GAŠPAR 
mag. MAJA PRODAN JURIČ  

ALEKSANDER PAHOR 

dr. MARKO KUKANJA  
KATJA MEZEK 

BREDA KRAŠNA 
mag. VLADIMIR PEGAN 

 
 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  

 

 
 

mag. MARTINA ANGELINI 
 

 
 

Ostali prisotni: 

 
Direktor OU Iztok Mermolja kot poročevalec pri točki 4 DR, 

Jani Krstić kot poročevalec pri točki 2 DR ter kot pomoč pri 

delu Občinskega sveta, Nataša Mahne kot zapisničarka, 
mediji, občinstvo. 

 

 

Ugotovi se, da je prisotnih _11_ članov Občinskega sveta OA in da je Občinski svet OA sklepčen. 
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Ad 0.) Določitev dnevnega reda 8. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran in odločanje o 
hitrih oziroma skrajšanih postopkih za sprejem odloka; 

 
V skladu s 44. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran (Uradni list št. 50/2015, 10/2022, 64/2023) 

občinski svet na začetku seje določi dnevni red. 
 

Župan predstavi dnevni red, ki je bil podan ob sklicu seje:  

 
1. Potrditev zapisnika 7. seje redne Občinskega sveta Občine Ankaran; 

2. Obravnava predloga Sklepa o potrditvi mandata nadomestni članici Občinskega sveta Občine Ankaran; 
3. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran; 

4. Vprašanja, pobude in odgovori članov Občinskega sveta Občine Ankaran.  

 

PREDLOG ZA SPREMEMBO DNEVNEGA REDA: 
 

Župan vpraša ali imajo člani OS predlog za spremembo dnevnega reda. 

 
Aleksander Pahor je predlagal umik 2. točke dnevnega reda: Obravnava predloga Sklepa o potrditvi mandata  

nadomestni članici Občinskega sveta Občine Ankaran, ker predlog sklepa ni bil potrjen na Komisiji za mandatna  
vprašanja, volitve ter imenovanja (KMVI) in ne vedo kakšen je postopek.  

 

Župan je prosil pravno službo za obrazložitev ali je ne potrditev predloga sklepa na KMVI dovolj utemeljen 
razlog, da se tako pomembno točko umika iz delovnega telesa.  

 

Jani Krstić je pojasnil, da se je delovno telo sestalo in bilo sklepčno, vendar ni uspelo sprejeti enotnega mnenja 

o zadevi. Nesprejem sklepa na KMVI zagotovo ni razlog, da ne bi prišlo do sprejema tega sklepa na seji 

občinskega sveta in ravno tako, to ni razlog, da bi se točka iz dnevnega reda umaknila. 

 

Župan preda besedo predsedniku KMVI in prosi za poročilo o opravljenem glasovanju na seji KMVI.  

 

Zvezdan Razman je povedal, da sta bila na seji KMVI prisotna dva člana od treh. Obravnavan je bil predlog 

sklepa o potrditvi mandata nadomestni članici OS. Na seji je bila s strani občinske pravne službe podana  

utemeljitev predloga sklepa, da se lahko zadevo obravnava in o njej glasuje. Na glasovanju je bil eden glas za, 

eden glas proti, ena članica je bila odsotna in tako ocenjuje, da je bila seja KMVI neuspešna. Razlogi za neuspelo 

sejo pa so verjetno nekje drugje.  

 

Aleksander Pahor je povedal, da razlogi so bili podani in sicer, na prejšnjem sklicu 8. redne seje mnenja KMVI 

ni bilo potrebno, tokrat je bilo zahtevano mnenje KMVI. V sklepu ni omenjeno, da je to predlog KMVI, ampak 

da je to predlog Občinske volilne komisije. Predlaga, da strokovne službe preverijo po kakšnem postopku naj 

se potrdi ta mandat in še enkrat ponovi postopek, da bo postopek pravilen, postopek se ne more v razmiku 

enega tedna spreminjati.  

 

Jani Krstić je povedal, da seje odborov ne sklicujejo strokovne službe, kot je bilo iz razprave razumeti. Sklep, s 

katerim se potrdi mandat je izključno ugotovitvene narave, vso vsebinsko, meritorno obravnavo tega področja, 

zaradi katerega je prišlo do te odločitve, da Sara Ražman prejme mandat nadomestne članice občinskega sveta 

je že opravila Občinska volilna komisija, zato se je postavilo vprašanje smiselnosti, o temu, da se o taki vsebini 

sklicuje katerokoli dodatno delovno telo. Razlika od prvega sklica, pa do danes, je bila v sprejeti odločitvi, da če 

v ponovljenem sklicu, predsednik KMVI skliče sejo, to škoditi ne more. Pomankanje ugotovitvenega sklepa KMVI 

oz. prisotnost mnenja KMVI, sklepa Občinske volilne komisije na more spraviti v nezakoniti položaj.  

 

Aleksander Pahor se je zahvalil za pojasnilo in ostal je pri predlogu, da se točka umakne z dnevnega reda.  

 

Župan predlaga, da točka ostane na dnevnem redu in daje predlagani dnevni red na glasovanje.  

 

Breda Krašnja je opozorila na postopek potrjevanje dnevnega reda v skladu z določil 2. odstavka 44. člena 

Poslovnika občinskega sveta OA.  
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Župan daje na glasovanje predlog sklepa.  

 

ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 050: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi predlog, da se 2. točka dnevnega reda »Potrditev mandata nadomestni 

članici Občinskega sveta Občine Ankaran« odmakne iz dnevnega reda.  

 

GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet s 6 glasovi ZA, 5 glasovi PROTI. 
 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ PROTI 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN PROTI 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR PROTI 

    

5. RIA BARBARA RAIČIĆ PROTI 

6. RIA ROBERT ZELENJAK PROTI 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI / 

 SKUPAJ 13  

 

 

Župan je dal na glasovanje nov dnevni red.  

 

Skrajšani dnevni red: 

 
1. Potrditev zapisnika 7. seje redne Občinskega sveta Občine Ankaran; 

2. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran; 

3. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran.  

 

 

Sprejem dnevnega reda 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 051: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi novi dnevni red 8. redne seje, dne 3. 10. 2023. 

 

 
GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 6 glasovi ZA, 4 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ PROTI 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN PROTI 
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3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR / 

    

5. RIA BARBARA RAIČIĆ PROTI 

6. RIA ROBERT ZELENJAK PROTI 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI / 

 SKUPAJ 13 13 

 
 

PREHAJAMO NA OBRAVNAVO POSAMEZNIH TOČK DNEVNEGA REDA 
 

Ad 1.) Potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
V skladu s 45. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran (Uradni list št. 50/2015, 10/2022, 64/2023) 

in v zvezi z 143. členom Statuta Občine Ankaran (Uradni list RS, št. 17/2015, 10/2022), na dnevnem redu vsake 
seje mora biti praviloma kot prva točka sprejem (potrditev) zapisnika prejšnje seje občinskega sveta. 

 
Župan vpraša ali ima kdo pripombo na zapisnik.  

 

Aleksander Pahor se je zahvalil za popravke, ki so bili vneseni v zapisnik in so odraz tega kar je bilo na seji 
diskutirano. Prosil je za dopolnitve 10 točke dnevnega reda, točko g, kjer je bila podana pobuda za sklic kolegijev 

občinskega sveta, prosil je, da se zapiše županov komentar na podano pobudo.  
 

Jani Krstić je pokomentiral, da gre to že za tolmačenje izgovorjenega.  

 
Aleksandre Pahor pove, da so jim zapisi izrečenega zdijo zelo pomembni, predvsem, ker župana nenehno 

spodbujajo k boljši komunikaciji, želijo si konstruktivnega sodelovanja, še posebej če v izjavah za javnost piše, 
da oni ne želijo sodelovati.  

 
Župan je dodala, da so zapisniki zelo pomembna stvar, včasih pa je za koga celo dobro, da se kakšen tudi ne 

zapiše. V zapisniku se bo popravilo kot je bilo predlagano.  

Župan je razpravo zaključila z informacijo, da se bo v bodoče predlagalo, da se začne pripravljati zapisnike na 
podlagi neposrednih transkriptov.   

 
GRADIVO: 

 

- Zapisnik 7. redne seje OS OA. 
 

ZASNOVA SKLEPOV: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 052: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 7. redne seje OS OA, z dne 29. 6. 2023, s pripombami in 
dopolnitvami, kot jih je posredoval član OS, Aleksander Pahor.  

 

 
GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet z 10 glasovi ZA, 0 glasov PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR / 
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5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI / 

 SKUPAJ 13  

 

 
 

Ad 2.) Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
Poročevalec, direktor OU, Iztok Mermolja je predstavi Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine 

Ankaran - stanje na dan 12. 9. 2023. Sprejetij je bilo 50 sklepov oz. odločitev, 43 je bilo izvršenih, 7 jih je še v 
izvrševanju, v zadnjem stolpcu je zapisan tudi status izvrševanja, kjer je razvidno katera aktivnosti je bila 

izvedena.  
 

Župan vpraša člane OS ali je potrebno točko dodatno obrazložiti.  

 
Pod točko ni bilo dodatnih vprašanj in ni potekala razprava.  

 
Ad 3.) Vprašanja, pobude in odgovori članom občinskega sveta; 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k podaji vprašanj ali pobud ter nanje odgovori ustno na seji ali pisno do 
naslednje redne seje. 

 
 

a) Mag. maja Prodan Jurič je podala pobude, ki so bile sprejete na seji Odbora za pravne zadeve in lokalno 

samoupravo saj sta menili, da je primeren čas glede na zadnja dogajanja. Prebrala je sprejete sklepe na 
seji OPS.  

1. Sklep: OPS predlaga OS in Županu, da dosledno upoštevata sklep OŠ št. 34, glede sklicevanja sej OS.  
 

2. Sklep: Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo predlaga, da svet sprejme program dela 

sveta, da v tem programu določi seje tudi v zadnjem kvartala letošnjega leta in da na zadnji seji 
letošnjega leta, ki bo predvidoma v decembru  pripravi okvirni program dela občinskega sveta za leto 

2024 in kaj se bo na posamični seji obravnavalo.  

 
3. Sklep: OPS predlaga članom OS, da zaradi predhodnih vsebinskih in političnih usklajevanj apelira na 

vodje klubov, da pred sejo oz. pred sklicem seje Občinskega sveta opravijo kolegij občinskega sveta.  
 

b) Aleksander Pahor je v imenu članov občinskega sveta prebral vprašanja  

 
Aleksander Pahor, mag. Maja Prodan Jurič, Katja Mezek in dr. Marko Kukanja podajajo naslednja vprašanja: 

 
1. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo naslednje vprašanje 

in prosimo za pisni odgovor.  
Zanima nas koliko oseb in kdo vse ima dodeljen občinski email (s končnico @obcina-ankaran.si), kakšna je 

cena email nabiralnika, pod katero obliko licence se uporablja in kakšen je mesečni strošek plačila te licence? 

2. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo naslednje vprašanje 
in prosimo za takojšnji odgovor.  

Iz gradiv za sejo Občinskega sveta MOK smo izvedeli, da je skupščina Marjetice Koper d.o.o. sklicana za 
20.10.2023. Kdo je prejel vabilo na skupščino? Zakaj KMVI ni obravnavala predloga za imenovanje 

ankaranskega predstavnika v skupščino? 

3. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo naslednje vprašanje 
in prosimo za pisni odgovor.  

Nadzorni odbor Občine Ankaran po naših informacijah ne prejema vabil na seje Občinskega sveta Občine 
Ankaran. Prav tako člani niso prejeli Sklepa o ukrepih začasnega zadržanja izvrševanja proračuna občine za 
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leto 2023 in Polletnega poročila za leto 2023, kar bi po poslovniku morali. Prosimo pisno obrazložitev zakaj 

župan ignorirani konstituirani Nadzorni odbor Občine Ankaran. 
4. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo naslednje vprašanje 

in prosimo za pisni odgovor.  
Zaskrbljeni smo, ker so vse smrdeče aktivnosti Marjetice Koper d.o.o. pristale na območju Občine Ankaran. 

Čistilna naprava komunalnih odplak, zbirni center Sermin in nazadnje še sušilnica blata. 

Zato sprašujemo: 
• Kakšna je trenutna situacija glede sušilnice blata na ankaranski strani serminske bonifike? 

• Ali je bila ankaranska občina udeleženka pri umeščanju v prostor vseh naštetih aktivnosti Marjetice 
Koper d.o.o. in ali je izdala kakršnokoli soglasje? 

• Ali bo Občina Ankaran po delitvi skupnega premoženja z MOK izključna lastnica tudi sušilnice blata, ki 

je umeščena v Ankaranu? 
• Se sušilnica blata smatra kot premično premoženje v funkciji čistilne naprave komunalnih odplak? 

• Koga bodo bremenile finančne obveznosti sušilnice blata, če bo le ta pripadla Ankaranu? 
 

5. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagamo naslednje vprašanje 
in prosimo za odgovor.  

Zanima nas kaj je Občina Ankaran storila ob dejstvu, da bo s 1. 1. 2024 stopil v uporabo nov kamionski 

terminal na Serminu. Prepričani smo, da se bodo pojavljali zastoji na mostu, ki povezuje občini Koper in 
Ankaran. Kako mislite reševati to problematiko? Vemo, da bo delna rešitev Serminska vpadnica, ki pa jo 

država še ne gradi. 
 

c) Aleksander Pahor je prebral prošnjo za zagotovitev uporabe prostorov v skladu z 88. členov Poslovnika 

Občinskega sveta Občina Ankaran, klub svetnikov Vsi smo Ankarana za opravljanje in usklajevanje vsebin 
iz pristojnosti občinskega sveta.  
 

Župan preda besedo, Janiju Krstiću, ki je na prošnjo za uporabo občinskih prostorov podal obrazložitev, da 

je Občinski svet Občine Ankaran najvišji organ odločanja v lokalni skupnosti in ni vložišče v času uradnih 

ur, ta trenutek je seja občinskega sveta in niso uradne ure vložišča Občine Ankaran.  

Maja Prodaj Jurič je predlagala, da se o tej pobudi glasuje, ali občinski svet to sprejme.  

Sara Vošinek Gašpar je povedala, da se o pobudah do sedaj ni glasovalo. 

Aleksander Pahor je odmaknil prošnjo in povedal, da jo bo poslal županu.  

d) Breda Krašna se je zahvalila občinski upravi za podane odgovore in imela je dopolnilno vprašanje, na strani 

vprašanje: Kdaj je po programu dela občinskega sveta predvidena obravnava in sprejem Odloka in Pravilnika 
o pristaniščih v občini Ankaran? 

Podan je bil odgovor, da se bo Občina Ankaran novega odloka lotila strokovno. Najprej bo sprejet krovni 
odlok o GJS. Nov Odlok in pravilnik o pristaniščih v občini Ankaran pa bi bilo najbolj smiselno sprejeti ob 

končnih ureditvah predmetnih pristanišč oz. skladno z načrtovanjem končne ureditve. Prosila je za navedbo 
vsaj okvirne letnice kdaj bo prišlo do končne ureditve, ali bo to v letu 2026 ali 2028, da ne bo več spraševala 

o tem.  

 
e) Breda Krašna je zastavila vprašanje zakaj na sejo KMVI ni bila uvrščena točka; Imenovanje predstavnika 

Občine Ankaran v Svet lokalnih skupnosti CSD Južna Primorska. Po njenem vedenju je bil prvi poziv za 
posredovanje predlogov kandidatov za predstavnika Občine Ankaran v Svet lokalnih skupnosti CSD Južna 

Primorska neuspešen. Ponovljen razpis predvideva, da je bil uspešen, ker je sama vložila en predlog 

kandidature, ki izpolnjuje pogoje, zato je podala vprašanje zakaj KMVI o tem ni odločal. Podala je mnenje, 
da se ji ne zdi najbolje, da v Svetu zavoda ni predstavnika OA, ki bi ga lahko imeli.  

 
f) Breda Krašna je povedla, da se približuje zima in deževje in na sploh slabše vozne razmere, zato je vprašala, 

kdaj se bo preplastila Srebrničeva ulica od krožnega križišča proti zgornjemu delu Ankarana, saj je asfalt v 
izredno slabem stanju in obstaja velika možnost zdrsa. Korektno bi bilo, da se o tem občane obvesti.  

 

g) Breda Krašna je tretje vprašanje vložila pisno, ker ima na seji pravico vložiti le dve vprašanji.  
Nanaša se na območje Debelega rtiča, kjer je staro kopališče Ministrstva za notranje zadeve.  

 
Župan odgovori na vprašanje o imenovanju predstavnika Občine Ankaran v Svet lokalnih skupnosti CSD 

Južna Primorska svet zavod CSD, da bo to točka naslednje seje Občinskega sveta in ko bo gradivo poslano 

bo tudi KMVI ustrezno obravnavala to vsebino.  
Ostale odgovore bodo pripravile strokovne služba.   



 

 

8 

 

 

 
Seja se je zaključila ob 19:30 uri. 
 
Zapisala 

 

Nataša Mahne 
VODJA SEKRETARIATA 

                                               
                                              Občina Ankaran 

 

Barbara Švagelj 
                  PODŽUPANJA  

 
 

 


